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ČESKO: Pozor. Stát už ví, co je dezinformace. Vládní koordinátor strategické komunikace
státu plukovník Otakar Foltýn popsal: „Dezinformace je cílená manipulace. Lež, která o
sobě ví, že lže.“ Bravo. To muselo dát tedy práci. A to není vše. „Když nebudeme ničemu
věřit, tak nás může ruský režim rozložit, aniž by sem přijel jediný tank. Docela dobře se
může stát, že se rozplyneme v šedi lží a ignorace,“ varoval na konferenci v Poslanecké
sněmovně Parlamentu České republiky.

„Žádnou cenzuru dělat nebudu. Pakliže někdo tvrdí, že ano, tak tímto říkám, že prosazuje ruský
narativ, jedná proti zájmům vlastního státu a je kolaborantem současného kremelského režimu proti
zájmům České republiky,“ prohlásil tamtéž. Mluvil také o tom, že do zákopů nemusíme, protože jsou
v nich za nás Ukrajinci, kteří brání svou zemi i Evropu proti ruské agresi. No tvl. A dost.

Tak asi takhle, milý pane Foltýne, kdybyste to potřeboval: jmenuji se František Matějka a je mi 53
let. Miluji Českou republiku. Moje adresa i kontakty jsou přes 20 let veřejné, nepotřebujete k tomu
žádné složité úkony státních služeb za oponou. Tvrdím a stojím si za tím na základě podrobné
znalosti dění po celou dobu konfliktu na Ukrajině i roky před konfliktem, že lžete a vědomě se
podílíte na vzniku a šíření dezinformací.

Ukrajinci nejsou, opakuji nejsou v zákopech kvůli nám, nýbrž mimo jiné i v přímém důsledku chybné
předchozí politiky jejich vedení a kvůli zaslepeným egoistům v EU, kteří jsou ve svém svatém boji za
nové světlé socialistické zítřky a při hledání vnějšího nepřítele, který může za jejich vlastní chyby,
zcela obdržení od geopolitické reality. Ukrajinci nebrání Evropu proti ruské agresi. Někteří Ukrajinci
brání Ukrajinu proti Rusku z přesvědčení, jiní proto, že je do zákopů nahnalo ukrajinské vedení
výhrůžkami a fyzickým násilím proti jejich vůli. Pokud Vy paušálně tvrdíte, že my do zákopů
nemusíme, protože jsou v nich za nás Ukrajinci, lžete občanům České republiky a osobně se podílíte
na dalším vyvolávání strachu a paniky ve společnosti. A je úplně jedno, jestli u toho budete používat
přímou cenzuru, nebo budete nálepkovat jinak smýšlející lidi, jak jste to svým projevem ve sněmovně
předvedl.

Být v těžkých chvílích ohrožení svobody slova a projevu proti vlastní vládě, kterou v roli koordinátora
nyní reprezentujete, to ani na chvíli neznamená být proti zájmům vlastního státu. Zájmy Vlády České
republiky nemusí být a dnes už zjevně nejsou z většiny totožné se zájmy občanů této země. Je
ostudou demokracie, České republiky i občanů, že jste byl jmenován do své funkce. Tak to vidím já.

Těším se, že po sněmovních volbách v roce 2025 půjdete do háje i s touto vládou, která Vás do
funkce jmenovala. Pokud mě Vy považujete za „kolaboranta současného kremelského režimu proti
zájmům České republiky“, což je slovník jak z bolševické příručky politruka bývalého režimu, jen z
jiné světové strany, a to jen proto, že odmítám naskakovat na jakékoliv narativy, ať už jsou třeba
americké, ruské nebo bruselské, a odmítám tupě bez vlastního názoru následovat vládní propagandu,
je mi ctí a jsem připraven tento svůj občanský postoj obhájit i v přímé veřejné diskusi s Vámi.

Je smutnou výpovědi doby, že jsem něco takového musel vůbec napsat, ale káva to vyváží.
Dáme?Pozor. Stát už ví, co je dezinformace. Vládní koordinátor strategické komunikace státu
plukovník Otakar Foltýn popsal: „Dezinformace je cílená manipulace. Lež, která o sobě ví, že lže.“
Bravo. To muselo dát tedy práci. A to není vše. „Když nebudeme ničemu věřit, tak nás může ruský
režim rozložit, aniž by sem přijel jediný tank. Docela dobře se může stát, že se rozplyneme v šedi lží
a ignorace,“ varoval na konferenci v Poslanecké sněmovně Parlamentu České republiky. „Žádnou
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cenzuru dělat nebudu. Pakliže někdo tvrdí, že ano, tak tímto říkám, že prosazuje ruský narativ, jedná
proti zájmům vlastního státu a je kolaborantem současného kremelského režimu proti zájmům České
republiky,“ prohlásil tamtéž. Mluvil také o tom, že do zákopů nemusíme, protože jsou v nich za nás
Ukrajinci, kteří brání svou zemi i Evropu proti ruské agresi. No tvl. A dost.

Tak asi takhle, milý pane Foltýne, kdybyste to potřeboval: jmenuji se František Matějka a je mi 53
let. Miluji Českou republiku. Moje adresa i kontakty jsou přes 20 let veřejné, nepotřebujete k tomu
žádné složité úkony státních služeb za oponou.

Tvrdím a stojím si za tím na základě podrobné znalosti dění po celou dobu konfliktu na Ukrajině i
roky před konfliktem, že lžete a vědomě se podílíte na vzniku a šíření dezinformací. Ukrajinci nejsou,
opakuji nejsou v zákopech kvůli nám, nýbrž mimo jiné i v přímém důsledku chybné předchozí politiky
jejich vedení a kvůli zaslepeným egoistům v EU, kteří jsou ve svém svatém boji za nové světlé
socialistické zítřky a při hledání vnějšího nepřítele, který může za jejich vlastní chyby, zcela obdržení
od geopolitické reality. Ukrajinci nebrání Evropu proti ruské agresi. Někteří Ukrajinci brání Ukrajinu
proti Rusku z přesvědčení, jiní proto, že je do zákopů nahnalo ukrajinské vedení výhrůžkami a
fyzickým násilím proti jejich vůli. Pokud Vy paušálně tvrdíte, že my do zákopů nemusíme, protože
jsou v nich za nás Ukrajinci, lžete občanům České republiky a osobně se podílíte na dalším
vyvolávání strachu a paniky ve společnosti. A je úplně jedno, jestli u toho budete používat přímou
cenzuru, nebo budete nálepkovat jinak smýšlející lidi, jak jste to svým projevem ve sněmovně
předvedl.

Být v těžkých chvílích ohrožení svobody slova a projevu proti vlastní vládě, kterou v roli koordinátora
nyní reprezentujete, to ani na chvíli neznamená být proti zájmům vlastního státu. Zájmy Vlády České
republiky nemusí být a dnes už zjevně nejsou z většiny totožné se zájmy občanů této země. Je
ostudou demokracie, České republiky i občanů, že jste byl jmenován do své funkce. Tak to vidím já.

Těším se, že po sněmovních volbách v roce 2025 půjdete do háje i s touto vládou, která Vás do
funkce jmenovala. Pokud mě Vy považujete za „kolaboranta současného kremelského režimu proti
zájmům České republiky“, což je slovník jak z bolševické příručky politruka bývalého režimu, jen z
jiné světové strany, a to jen proto, že odmítám naskakovat na jakékoliv narativy, ať už jsou třeba
americké, ruské nebo bruselské, a odmítám tupě bez vlastního názoru následovat vládní propagandu,
je mi ctí a jsem připraven tento svůj občanský postoj obhájit i v přímé veřejné diskusi s Vámi.

Je smutnou výpovědi doby, že jsem něco takového musel vůbec napsat, ale káva to vyváží. Dáme?

 

AUTOR: František Matějka

ZDROJ: Blog Vox Populi


